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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению влияния гипофункции дофаминергической системы, вызванной альфа-Метил-L-тирозином на активность кальпаинов в различных структурах ЦНС.  Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Исследование поведения крыс в условиях гипофункционирования дофаминергической системы; 2. Измерение содержания моноаминов в ЦНС при гипофункционировании дофаминергической системы; 3. Измерение активности церебральных кальпаинов  в условиях гипофункционирования дофаминергической системы.
        

        
          This work is devoted to the study of the effect of dopaminergic system hypofunction caused by alpha-Methyl-L-tyrosine on the activity of calpains in various structures of the central nervous system. The research set the following goals: 1. To study the behavior of rats under conditions of hypofunction of the dopaminergic system; 2. Measure the content of monoamines in the central nervous system during hypofunction of the dopaminergic  system; 3. Measure the activity of cerebral calpains under conditions of hypofunction  of the dopaminergic system.
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